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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Vorig jaar bent u door middel van diverse brieven geïnformeerd over het werklastonderzoek van de 

politiebasisteams in de eenheid Limburg. Daarbij lag de focus op de toelichting over de uitvoering, 

uitkomsten en de voortgang van dit onderzoek. In deze brieven is aangegeven dat de uitkomsten van 

het werklastonderzoek geeffectueerd zullen worden bij het volgende Regionaal Beleidsplan Politie 

2024 – 2027. Dit plan zal in een later stadium aan u worden voorgelegd.  

 

Tegelijkertijd is afgesproken een lobby Netwerk Veilig Limburg in de richting van Den Haag en 

Brussel in te zetten. De bedoeling is deze lobby niet op de traditionele wijze aan te pakken, maar in 

te zetten op een strategische beïnvloedingsstrategie. Dat wil zeggen inzetten op veranderingen voor 

korte en lange termijn, vanuit een vernieuwende aanpak.  

Naast een gemeenschappelijke Limburgse boodschap zal ook ons gezamenlijk netwerk via deze lobby 

verbeterd worden, zodat ons verhaal een structurele inbedding krijgt.  

Via deze raadsinformatiebrief informeer ik u over de stand van zaken.  

 

Netwerk Veilig Limburg   

 

Aanleiding  

De afgelopen jaren is het Limburgse veiligheidsvraagstuk op verschillende (bestuurlijke) tafels 

onderwerp van gesprek geweest. Daarbij kan geconstateerd worden dat veiligheid een dominantere 

positie in de maatschappelijke debatten inneemt. Terwijl het veiligheidsdebat zich verbreedt en 

verdiept, zien we dat aan de zijde van de aanpak en handhaving de middelen schaarser worden.  

Deze constateringen zijn ook in het Regionaal Bestuurlijk Overleg (RBO) gesignaleerd, waarbij 

gesproken is over de verschillende manieren waarop met deze schaarste kan worden omgegaan.  

Een Limburgse veiligheidslobby om het tij te keren wordt daarom noodzakelijk geacht.  

Hierbij is afgesproken om te gaan werken vanuit een strategisch netwerk. Een netwerk met een 

gedragen boodschap en een gezamenlijk doel. Een netwerk dat groeit en sterker wordt en laat zien 

dat in Limburg goede ontwikkelingen gaande zijn, die bijdragen aan niet alleen de regionale 

veiligheid, maar ook aan de landelijke veiligheid. ‘Limburg, de poort naar Nederland’.  

Daarom is in het RBO van 16 december 2020 afgesproken, dat een stuurgroep1, ondersteund door 

een ambtelijk werkgroep, aan de slag zou gaan met de voorbereidingen voor een plan van aanpak, 

dat antwoord moet geven op de aanpak en invulling van deze strategische netwerkontwikkeling en 

beïnvloeding. Daarbij is tevens afgesproken om gaandeweg in werking te komen. 

 

 

 
1 Stuurgroep waarin vier Limburgse burgemeesters (mw. Leurs als voorzitter, dhr. Wever, dhr. Vlecken en dhr. Palmen) en 

een afvaardiging van het Openbaar Ministerie en de politie participeren. 

 



Doel  

Een duurzame verhoging van het veiligheidsniveau van onze provincie vergt meer ondersteuning 

vanuit Den Haag. Concreet vragen wij om meer mensen, middelen en mogelijkheden ten behoeve 

van een integrale aanpak van de Limburgse veiligheidsvraagstukken. Dat komt niet alleen Limburg 

ten goede, maar geheel Nederland. Limburg neemt tenslotte, zowel nationaal als internationaal, een 

centrale en essentiële positie in. De internationale en euregionale vervlechting van mensen en werk 

en de daarmee samenhangende (veiligheids)vraagstukken, maken dat wij in Limburg gewend zijn om 

over grenzen heen te werken. Het bestrijden van internationaal georiënteerde criminaliteit start aan 

de landsgrens in Limburg en heeft impact op de rest van Nederland. Dat maakt Limburg tot de poort 

van Nederland.  

 

Communicatie  

Om alle betrokken partners mee te nemen in dit proces en deze aanpak, zal worden gewerkt met 

zogenaamde nieuwsflitsen. De eerste nieuwsflits -in de vorm van een kort filmpje- is gepresenteerd 

in het Regionaal Bestuurlijk Overleg van 30 juni jongstleden.  

In deze eerste nieuwsflits geven Regioburgemeester Penn - te Strake, plv. hoofdofficier Van der 

Meijden, lid eenheidsleiding politie, de heer Beenhakkers en ondergetekende inzicht in waar we als 

Limburg naartoe willen met het Netwerk Veilig Limburg en op welke manier onze partners binnen en 

buiten Limburg hierin mee kunnen doen.  

U kunt dit filmpje via deze link zelf bekijken: https://www.youtube.com/watch?v=DfIAqsphec8 

 

Voortgang 

In de aanleiding is reeds aangegeven, dat de stuurgroep aan de slag zou gaan met een plan van 

aanpak. Dit plan is in het Regionaal Bestuurlijk overleg van 30 juni jl. gepresenteerd, waarbij 

aandacht is besteed aan de kernboodschap van de eenheid Limburg en de verdere aanpak van dit 

proces om te komen tot een lange termijn netwerkontwikkeling en strategie. Hieraan ligt een 

cyclische jaarkalender ten grondslag met wederkerende activiteiten als werkbezoeken aan Den Haag 

en Brussel, het intensiveren van de (eu)regionale samenwerking en de organisatie van een 

Veiligheidsforum waar onder meer de top van het ministerie van Justitie en Veiligheid, politie, OM en 

euregionale partners voor uitgenodigd zullen worden. Ook geeft het plan inzicht in de noodzakelijke 

randvoorwaarden om hieraan verdere invulling te geven. Hiermee is de zogenaamde fase 1 afgerond.  

Voor het oppakken van de vervolgfase is kwartiermaker Robert Kuipers vanuit de gemeente Venlo 

aangesteld. 

 

Periodiek zal ik u over de voortgang van dit proces en netwerk informeren.  

 

 

Hoogachtend, 

namens de stuurgroep Netwerk Veilig Limburg, 

 

 

M.F.H. Leurs-Mordang 

Voorzitter stuurgroep Netwerk Veilig Limburg 

Burgmeester van Stein 

https://www.youtube.com/watch?v=DfIAqsphec8

